



Date: 4 May 2023

التاريخ: 4 مايو 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO/ Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates
Dear Sirs,

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي لسوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the registration of a lawsuit against PricewaterhouseCoopers PWC on 3/2/2023 under No. 969/2023 Commercial with the Dubai Courts - due to accumulated losses incurred by the company in the amount of (5,501,365,000) UAE dirhams

الموضوع: إفصاح بخصوص تسجيل دعوى ضد شركة برايس ووتر هاوس كوبرز PWC بتاريخ 2023/3/2 بالرقم 2023/969 تجاري لدى محاكم دبي - بسبب خسائر متراكمة تكبدتها الشركة بقيمة (5,501,365,000) خمسة مليار وخمسمائة واحد مليون وثلاثمائة وخمسة وستون ألف درهم إماراتي

Referring to the above subject, PricewaterhouseCooper (PWC) had previously audited the accounts of Drake & Scull International, a public shareholding company, during the period from 2011 to 2017, in addition to preparing consultative report during the year 2017, for the purposes of restructuring the company and bringing in new investors, in the period The former management at the time and its CEO.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه و حيث سبق وأن قامت شركة برايس ووتر هاوس كوبرز PWC بتدقيق حسابات شركة دريك أند سكل انترناشيونال المساهمة العامة خلال الفترة من عام 2011 وحتى عام 2017، إضافة الى قيامهم بإعداد تقرير استشاري خلال العام 2017 وذلك لغايات إعادة هيكلة الشركة وجلب مستثمرين جدد، وذلك في فترة الإدارة السابقة ورئيسها التنفيذي في ذلك الحين.

The company, represented by its current management after the exit of the CEO and the previous management, appointed new auditors from the big four companies for its accounts, whom they audited the company's accounts from 2018 to 2022 respectively, and in turn, and through the audits, they have issued a report in which they showed through an existence of accumulated losses It did not appear in previous financial statements, in addition to exaggerating the company's project portfolio.

قامت الشركة ممثلة بإدارتها الحالية بعد تخارج الرئيس التنفيذي والإدارة السابقة بتعيين مدققين جدد من الشركات الأربعة الكبرى كمدققين لحسابات الشركة والذين قاموا بتدقيق حسابات الشركة من العام 2018 وحتى العام 2022 على التوالي، وبدورهم ومن خلال عمليات التدقيق فقد قاموا بإعداد تقرير خاص أظهروا من خلاله وجود خسائر سابقة متراكمة لم تظهر في الميزانيات السابقة، بالإضافة الى تضخيم محفظة مشاريع الشركة بشكل جوهري ومبالغ فيه.

As a result, the company appointed a consultant accounting expert from the accredited offices by the Dubai Courts, who in turn, in light of developments in showing the facts that were hidden throughout the previous years mentioned above, prepared an expert

نتيجة لذلك قامت الشركة بتعيين خبير محاسبي استشاري من المكاتب المعتمدة لدى محاكم دبي والذي قام بدوره على ضوء مستجدات ما تم إظهاره من حقائق كانت مخفية طولة فترة السنوات السابقة المذكورة أعلاه، بإعداد تقرير



consultant report in which it was revealed that PricewaterhouseCooper PWC violated the approved accounting standards. And showing it in the budgets throughout the previous year's period and by exaggerating the company's financial position The expert's report showed that the company incurred total losses for previous years amounting to (5,501,365,000 AED).

Accordingly, the current board of directors of the company decided to register a lawsuit with the Dubai courts against PricewaterhouseCooper (PWC) Where the case was registered under No. 969/2023 Commercial with the Dubai Court of First Instance on 2/3/2023, and the case is still in circulation with the Dubai Court of First Instance. The company will announce any developments on a regular basis

Sincerely Yours,

Drake & Scull International PJSC

خبرة استشاري تبين فيه إخلال شركة برايس وتر هاوس كوبرز PWC بالمعايير المحاسبية المعتمدة وإظهارها بالميزانيات طول فترة السنوات السابقة وبتضخيم الموقف المالي للشركة وأظهر تقرير الخبير تكبد الشركة خسائر إجمالية عن سنوات سابقة بقيمة (5,501,365,000 درهم إماراتي).

وعليه، فقد ارتأى مجلس إدارة الشركة الحالي تسجيل دعوى لدى محاكم دبي ضد شركة برايس وتر هاوس كوبر PWC حيث سُجلت الدعوى بالرقم 2023/969 تجاري لدى محكمة دبي الابتدائية بتاريخ 2023/3/2، وما زالت الدعوى متداولة لدى محكمة دبي الابتدائية، وستقوم الشركة بالإعلان عن أي مستجدات أولاً بأول.

وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير

دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

